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1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt med tilføjelse af to punkter under meddelelser. 

 

2. Godkendelse af referat (bilag 2212-pkt2) 

Nævnet godkendte referat fra seneste SN-møde (november). 

 

3. Beslutning: Ansøgninger om merit og dispensation (ingen kendte) 

Nævnet behandler i lukket forum dispensationsansøgning og orienteres 

om evt. særlige sager siden sidste møde. Ingen sager ved dette møde. 

 

4. Godkendelse af spørgeskema for digital undervisningsevaluering 

(bilag 2212-pkt4) 

Studienævnet drøftede det endelige forslag fra fakultets arbejdsgruppe, 

udarbejdet på baggrund af indledende forslag og høringsproces i 

fakultetets ledelsesgruppe, studienævnene og på fakultetets afdelingerne. 

Formanden beskrev processen, og det forudgående ekstensive arbejde. 



 

SIDE 2 AF 3 Det blev nævnt, at det ikke er alle som har haft ønske om færre 

spørgsmål. 

Det blev drøftet om spørgsmål 6 (vedr. tidsforbrug) skulle have en 

højere placering i skemaet. 

For samme spørgsmål blev det drøftet om undervisning skulle indgå i 

tidsforbruget. 

Afdeling for Kirkehistorie udtrykte ønske om ændret formulering af to 

spørgsmål: 

- Spørgsmål 2: ”I hvor høj grad har der været et konstruktivt 

læringsmiljø?” blev foreslået ændret til: 

”Hvordan har læringsmiljøet været?” eller ”I hvor høj grad har du 

lært noget?”  

- Spørgsmål 3: ” Har den anvendte litteratur været fagligt relevant i 

forhold til kursets formål?” blev foreslået ændret til: 

”Har du fundet kursets litteratur anvendelig og brugbar i forhold til 

kursets formål?” 

Der blev udtrykt bekymring for selve digitaliseringen af processen, 

hvorfor det blev bekræftet, at der fortsat skal være en rapport fra 

underviser. 

Det blev nævnt at spørgsmålene vil blive evalueret efter skemaet har 

været i brug et stykke tid. 

Studienævnet godkendte det fremsendte udkast dog med forbehold fra 

Afdelingen for Kirkehistorie v. Tine Reeh vedr. ovenstående to 

ændringsforslag. 

   

5. Eksamensstatistik for foregående sommer og vintereksamen – (bilag 

2212-pkt5 – omdeles) 

Studienævnet drøftede tendenser i eksamensstatistikken for det seneste 

akademiske år (vintereksamen 21/22 og sommereksamen 2022). 

Det blev indledningsvist bemærket at -3 ikke indgår i specialer og for 

IRIS og RRE, fordi der langt overvejende er tale om en administrativ 

tildeling ved udeblivelse, som giver et skævt billede ved få studerende. 

Studienævnet drøftede gennemsnittet for sprogfagene, og blev af 

Studieleder oplyst om at der er fokus på den tendens og er tiltag på vej. 

For Specialet blev det høje karaktergennemsnit bemærket, og det blev 

opklaret at dette også er et område der har censorformandskabets 

bevågenhed. Studieleder oplyste at formandskabet har bemærket, at der 

er tale om et retvisende billede af bedømmelsen af meget gode specialer. 

Studienævnet takkede for orienteringen. 

 

6. Mindre sager og meddelelser 

- Studietur sommeren 2023 og eksamensplanlægning 



 

SIDE 3 AF 3 På NT Kernefag i foråret er der tilbud om deltagelse i studietur 

/udgravning. Turen vil have overlap med eksamensperioden, og 

vurderes ikke at være forenelig med en samtidig skriveperiode. 

Studienævnet opfordrer til at de studerende får besked om at 

eksamensafmelding kan ske i uge 10-11, så man kan placere sin 

eksamen i reeksamensperioden i stedet. 

 

- Hjælpemiddelbeskrivelser (KH3) 

Studienævnet drøftede forholdende på de respektive afdelinger. 

Studienævnet finder ikke noget til hinder for eget annoteret tekst 

medbringes fra forberedelseslokalet til eksaminationslokalet.  

Studienævnet opfordrer til at administrationen beder de respektive 

afdelinger revidere deres beskrivelser, herunder specifikation om 

hvorvidt hjælpemidler kan bringes ind i eksaminationslokalet. 

 

- STO-proces 

Studienævnet drøftede processen og ser frem til at planlægge 

processen yderligere i februar. 

 

7. Studielederens punkt 

- Fakultetsledelsen vil gerne have inspiration på baggrund af tidligere 

erfaringer om arrangementet/omkostningerne til studieture. 

 

8. Nyt fra de studerende 

 

 

9. Kommende møder og årshjul (bilag 2212-pkt9) 

Januar-mødet aflyses 

Næste møde 20. februar 2022 kl. 10.00 – 13.00 

 

10. Eventuelt 
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